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§ 9 

Förslag om att göra vår stadsdel renare och trevligare 
avseende hundbajs på marken  
Svar på skrivelse  

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner tjänsteutlåtandet 

som svar på skrivelsen. 

 

Ärendet 
Moderaterna, Folkpartiet och Centerpartiet i nämnden föreslår i en 

skrivelse att förvaltningen utreder förutsättningarna att starta en 

försöksverksamhet enligt Skellefteå kommuns arbetssätt, med dekaler 

på privata sopkärl som talar om för hundägaren att det är okej att 

slänga hundbajspåsar där. Syftet är att göra vår stadsdel renare och 

trevligare avseende hundbajs på marken.  

 

Förvaltningen är tveksam till om förslaget är en effektiv lösning på 

problemet i stadsdelen. Förvaltningen tror att en kartläggning av 

platser där det rastas många hundar och en komplettering med fler 

papperskorgar på dessa platser skulle ge bättre effekt. 

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 8 augusti 2014. 

Dnr 148-2014-3.2 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

____________ 

 


